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Protokół Nr XXX/17 

   z XXX Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 30 listopada 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) ustanowienia tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów” oraz przyjęcia Regulaminu  

     nadawania tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów”; 

  b) uchylenia uchwały Nr 292/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 sierpnia 2017 roku w sprawie  

     zaciągnięcia długoterminowej pożyczki; 

  c) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  e) określenia zasad ustalania i przekazywania z budżetu Gminy Celestynów na rzecz samorządowego  

      zakładu budżetowego środków finansowych wynikających z rozliczeń podatku od towarów i   

      usług; 

  f) nieodpłatnego przekazania składników mienia komunalnego dla Samodzielnego Publicznego  

      Zakładu Opieki Zdrowotnej w Celestynowie;  

   g) zmiany uchwały Nr 173/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 7 września 2016 roku w sprawie  

      zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, organizacyjnej i finansowej jednostek  

      organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Celestynów oraz nadania statutu Zakładu Obsługi   
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       Szkół Gminy Celestynów; 

  h) uchwalenia aktualizacji do wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

      i kanalizacyjnych na lata 2016-2021; 

  i) nadania nazwy ulicom w miejscowości Glina; 

  j) uchwalenia ,,Programu współpracy Gminy Celestynów z organizacyjnymi pozarządowymi oraz  

     podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018”; 

  k) powołania zespołu do przedstawienie Radzie Gminy Celestynów opinii o zgłoszonych  

     kandydatach na ławników; 

  l) rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Celestynów. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 października2017 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 
 
Radny  Paweł  Felczyk wnioskował, aby projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Celestynów na 2017 rok oraz w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2017-2026 przesunąć na koniec rozpatrywania projektów uchwał, w związku z tym, że 

wpłynęły dwie autopoprawki do tych projektów. 

 

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) ustanowienia tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów” oraz przyjęcia Regulaminu  

     nadawania tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów”; 

  b) uchylenia uchwały Nr 292/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 sierpnia 2017 roku w sprawie  

     zaciągnięcia długoterminowej pożyczki; 

  c) określenia zasad ustalania i przekazywania z budżetu Gminy Celestynów na rzecz samorządowego  

      zakładu budżetowego środków finansowych wynikających z rozliczeń podatku od towarów i   

      usług; 

  d) nieodpłatnego przekazania składników mienia komunalnego dla Samodzielnego Publicznego  

      Zakładu Opieki Zdrowotnej w Celestynowie;  

   e) zmiany uchwały Nr 173/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 7 września 2016 roku w sprawie  

      zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, organizacyjnej i finansowej jednostek  

      organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Celestynów oraz nadania statutu Zakładu Obsługi   
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       Szkół Gminy Celestynów; 

  f) uchwalenia aktualizacji do wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

      i kanalizacyjnych na lata 2016-2021; 

  g) nadania nazwy ulicom w miejscowości Glina; 

 h) uchwalenia ,,Programu współpracy Gminy Celestynów z organizacyjnymi pozarządowymi oraz  

     podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018”; 

  i) powołania zespołu do przedstawienie Radzie Gminy Celestynów opinii o zgłoszonych  

     kandydatach na ławników; 

 j) rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Celestynów. 

k) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  l) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 26 października2017 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów” oraz 

przyjęcia Regulaminu  nadawania tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów”. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że tym projektem uchwały uzupełniamy lukę w lokalnym 

prawie Gminy. W dokumencie są określone bardzo ważne sprawy dotyczące procedury nadawania 

honorowego obywatela Gminy.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że w projekcie uchwały w paragrafie 3 pkt 2 ppkt a) jest mowa 

o  danych wnioskodawcy – dane podmiotu lub wykaz osób popierających z ich podpisami adresami i 

wskazaniem przedstawiciela do kontaktu. Czy nie jest to niewłaściwe ? 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie ma żadnych przeciwskazań odnośnie tego zapisu.  

Poprosił mecenasa o wyjaśnienie. 
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Mecenas Tomasz Dąbrowski powiedział, że jeśli wnioskodawcy sami wskazują swój adres, swoje 

dane osobowe, wówczas to nie jest objęte ustawą o ochronie danych osobowych. Także ten zapis jest 

jak najbardziej dopuszczalny. 

Sołtys Witold Kieler powiedział, że Rada Gminy w 1994 roku ustanowiła wyróżnienie zasłużonych 

dla Gminy Celestynów. Czy te uchwały nie będą się dublować. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że te uchwały nie będą się dublować, gdyż każda reguluje 

podobne aczkolwiek inne zagadnienie. 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 

ustanowienia tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów” oraz przyjęcia Regulaminu  

nadawania tytułu ,,Honorowego Obywatela Gminy Celestynów”. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 292/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 sierpnia 

2017 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że udało się pozyskać kolejne środki unijne na realizację 

dużej inwestycji termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej. Kwota dofinansowania bliska 

1.400.000,00 zł. Wartość całej inwestycji około 1. 800.000,00 zł. Planując budżet na 2017 rok Urząd 

jeszcze nie miał takiej informacji. To zadanie będzie realizowane w 2018 roku i w projekcie na 2018 

rok to zadanie zostało uwzględnione. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr 292/17 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 sierpnia 2017 roku w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania z budżetu Gminy Celestynów 

na rzecz samorządowego zakładu budżetowego środków finansowych wynikających z rozliczeń 

podatku od towarów i usług. 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że przedmiotowa uchwała ma na celu uregulowanie 

rozliczeń Gminy Celestynów z Samorządowym Zakładem Budżetowym w zakresie wzajemnych 
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rozliczeń z tytułu podatku od towarów i usług. Ustawodawca zobowiązał organ stanowiący do 

określania ustalania i przekazywania z budżetu jednostki samorządu terytorialnego środków 

finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów i usług. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

określenia zasad ustalania i przekazywania z budżetu Gminy Celestynów na rzecz samorządowego 

zakładu budżetowego środków finansowych wynikających z rozliczeń podatku od towarów i usług. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt d) 

 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania składników mienia komunalnego dla 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Gmina Celestynów po raz kolejny wspiera działalność 

Ośrodka Zdrowia. Ta uchwała ma walor czysto formalny. Urząd Gminy przekazuje następujące 

urządzenia: Aparat Multitronic, Aparat do ultradźwięków i spirometr. Podziękował w imieniu 

własnym i Dyrektora Ośrodka Zdrowia oraz Rady Społecznej Państwu sołtysom, mieszkańcom 

sołectw, którzy zdecydowali się wesprzeć z funduszu sołeckiego te zakupy. Gmina ze swojego 

budżetu też częściowo wsparła te zakupy. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

nieodpłatnego przekazania składników mienia komunalnego dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Celestynowie. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 173/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 7 września 

2016 roku w sprawie  zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, organizacyjnej i finansowej 

jednostek  organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Celestynów oraz nadania statutu Zakładu 

Obsługi Szkół Gminy Celestynów. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na skutek stanowiska Wojewody w sprawie uchwały 

Nr 173/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 7 września 2016 roku Urząd Gminy jest zobowiązany 

do jej naprawy.  

Pani Edyta Wrzosek  zgłosiła autopoprawkę w uzasadnieniu polegającą na dodaniu słowa: 

,,Przedszkolnego” oraz w tytule uzasadnienia dodanie :,, uchwały Nr 173/16 Rady Gminy Celestynów 

z dnia 7 września 2016 roku”  

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Romuald Ziętala powiedział, że jest to sprostowanie. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, organizacyjnej i finansowej jednostek  

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Celestynów oraz nadania statutu Zakładu Obsługi Szkół 

Gminy Celestynów. 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

Ad. pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji do wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2016-2021. 

Pani Lucyna Komorowska powiedziała, że obecna uchwała aktualizuje zakres działań oraz 

wprowadza nowe zadania inwestycyjne związane z opracowaniem dokumentacji projektowej oraz 

budową i modernizacją sieci wodociągowo-kanalizacyjnej, które poprawią stan gospodarki wodno-

ściekowej na terenie gminy Celestynów. Niniejszy plan zawiera najpilniejsze inwestycje przewidziane 

do realizacji w latach 2018-2021.Aktualizacji podlega tabela 3.4 w „Wieloletnim planie rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2016-2021”. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że w tabeli porządnie jest opracowany pkt. 3 Sporządzenie 

dokumentacji projektowej oraz przebudowa odcinka sieci wodociągowej w miejscowości wraz z 

przyłączami do budynków wielorodzinnych znajdujących się w Starej Wsi przy ul. Kolejowej 3 i 4 

oraz Parkowej 1 i 2. Pozostałe punkty sieci wodociągowej są niedopracowane, nie ma 

uwzględnionych na działkach domostw.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w tym dokumencie zostały uwzględnione wnioski 

mieszkańców zarówno w zakresie rozbudowy sieci wodociągowej jak i kanalizacyjnej składane już od 

wielu lat. W dokumencie nie ogranicza się pewnych zadań przez wskazanie konkretnych działek.  

Ze względu na ograniczenia finansowe zostało wpisane w przypadku niektórych zadań tylko prace 

projektowe i koszty prac projektowych w stosunku do zadań, które już długo oczekują i dotyczą dużej 

grupy mieszkańców zostało również wpisane wykonastwo w najbliższym roku. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że nie zawsze można doprecyzować numer budynku, 

ponieważ niektóre z nich są w stanie surowym i nie mają adresu. W tabeli dwa miliony są 

zagwarantowane na budowę stacji uzdatniania wody w Regucie. Jest to zadanie inwestycyjne, o 

którym było wielokrotnie mówione, że należy je wykonać. Natomiast na sieć wodociągową jest 

przeznaczone 392.000,00 zł.  

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej powiedziała, że dokument jest przygotowany w oparciu o 

wieloletni plan inwestycyjny oraz plan zagospodarowania przestrzennego. Pozostałe wprowadzone 

inwestycje wynikają z tego, że zostały złożone stosowne wnioski. Przed wprowadzeniem zmian do 

załącznika te wnioski wraz z uzasadnieniami zostały skierowane również do Wójta i do 

Przewodniczącego Rady. Jeśli chodzi o działki to nie mogą być one mocno skonkretyzowane, 

ponieważ jest to zadanie projektanta. Wartości wskazane w tabeli są szacunkowe. Zadania zostały 

podzielone na etapy z uwagi na to, że środków nie ma.  

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że rzetelnie jest przygotowany jedynie punkt dotyczący Starej 

Wsi. Dlaczego nie uczyniono tego również w przypadku innych punktów. Środki dotyczące 

gospodarki wodnej to 2 000 100,00 zł łącznie z Regutem i ze stacją uzdatniania wody oraz 

podłączeniami. 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej powiedziała, że jak było wykonywane zadanie pt.: ,,Budowa 

sieci wodociągowej w Ostrowiku” i zostały połączone w pierścień dwa wodociągi, to wtedy nie było 

sugestii, aby wszystkie działki wzdłuż wodociągu wprowadzić bezpośrednio do tego projektu planu. 

To są plany i koncepcje, które mówią o tym czy to zadanie będzie wprowadzone. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeżeli okoliczności pozwoliłyby na to, żeby jeszcze 

bardziej doprecyzować tytuły zadań to zostałoby to zrobione, ale nie w każdym przypadku jest to 

możliwe.  

 



8 
 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że oczywiście będzie wodociąg do niektórych pustych działek, 

ale są pieniądze, które płyną z olbrzymiego przemysłu jakim jest Jatne, gdzie kanalizacja stoi. Czym 

się różni mieszkaniec Jatnego od mieszkańców innych sołectw. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że  zgłasza następującą autopoprawkę do projektu 

uchwały: pkt a)  i  b)  w ostatniej kolumnie gdzie jest napisane budżet gminy, dotacja celowa należy 

przełamać na środki własne.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że po konsultacji z mecenasem traktuje tą 

autopoprawkę jako autopoprawkę pisarską. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

uchwalenia aktualizacji do wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych na lata 2016-2021. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Glina. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że w miejscowości Glina budują się nowe budynki. 

Propozycja Urzędu odnośnie nazw ulic to: „Na skraju” i „Podgraniczna”. Nie ma takich nazw ulic na 

terenie Gminy Celestynów. Mieszkańcy nie mają swojej propozycji odnośnie nazw ulic i zdają się na 

opinię Urzędu i Rady Gminy.  

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Alina Kozera zapytała czy jest w Gminie ulica ,,Graniczna”. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest taka ulica. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

nadania nazwy ulicom w miejscowości Glina. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad. pkt 2., ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ,,Programu współpracy Gminy Celestynów z 

organizacyjnymi pozarządowymi oraz   podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2018”. 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że corocznie należy uchwalić Programu współpracy 

Gminy Celestynów z organizacyjnymi pozarządowymi oraz   podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. Program nie ulega większym zmianom.  

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

uchwalenia ,,Programu współpracy Gminy Celestynów z organizacyjnymi pozarządowymi oraz   

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018”. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do przedstawienie Radzie Gminy Celestynów opinii o 

zgłoszonych kandydatach na ławników. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał treść projektu uchwały. Na Komisji zgłosili się  

następują kandydaci: Przewodnicząca – Agnieszka Wojtaś, członkowie: Alina Kozera i Paweł 

Felczyk. W dniu 6 października 2017 roku Wiceprezes Sądu Okręgowego Warszawa-Praga w 

Warszawie złożył wniosek o dokonanie wyboru dodatkowej ilości ławników niezbędnych do 

orzekania w Sądzie Rejonowym dla Warszawy Pragi-Południe w Warszawie. Zgodnie z art. 160 § 1 

ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych, Rada Gminy wybiera 

ławników do sadów okręgowych i sądów rejonowych. Realizując ten obowiązek, na podstawie art. 

163 § 2 ww. ustawy, przed przystąpieniem do wyborów Rada Gminy powołuje zespół, którego 

zadaniem jest przedstawienie Radzie Gminy swojej opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników w 

szczególności w zakresie spełniania przez nich wymogów określonych w ustawie. Na dzień dzisiejszy 

nikt się nie zgłosił, ale należy zgodnie z procedurą należy taką uchwałę podjąć. 

 

 

 

 



10 
 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

powołania zespołu do przedstawienia Radzie Gminy Celestynów opinii o zgłoszonych kandydatach na 

ławników. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2., ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Celestynów. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Pawlak odczytał treść projektu uchwały. W dniu 25 

września 2017 roku wpłynęła do Gminy Celestynów skarga Pani Beaty Wojtasiak na działania Wójta 

Gminy Celestynów dotycząca bezczynności w sprawie wypłaty odszkodowania - zadośćuczynienia 

finansowego od Urzędu Gminy w Celestynowie w wysokości 4.000,00 zł za poniesione straty w 

wyniku zaniedbania leżącego po stronie Władz Gminy Celestynów. Skarżąca ponadto wskazała, iż na 

wystosowywane przez nią prośby - z wiedzy jaką posiada - prace w zakresie pielęgnacji drzew nie 

zostały wykonane lub wykonane w niewłaściwy sposób, a o ich wyniku nie została poinformowana.  

Skarga została przekazana do zbadania Komisji Rewizyjnej. W celu ustalenia stanu faktycznego 

Komisja Rewizyjna zwróciła się do Wójta Gminy Celestynów o przekazanie wszelkich dokumentów 

dotyczących poruszonych w sprawie faktów i kwestii. Ponadto Komisja Rewizyjna zapoznała się 

szczegółowo m. in. ze składanymi we wcześniejszym okresie przez Skarżącą pismami do Wójta 

Gminy Celestynów oraz odpowiedziami na te pisma. Po zapoznaniu się z całością dokumentacji 

Komisja Rewizyjna ustaliła, iż w sierpniu 2013 roku oraz kwietniu 2014 roku Pani Beata Wojtasiak 

zwróciła się do Wójta Gminy Celestynów o podjęcie działań mających na celu wycinkę gałęzi drzew 

posadzonych wzdłuż posesji przy ul. Dębowej  w Celestynowie. W odpowiedzi na powyższą prośbę, 

Urząd Gminy Celestynów (pismem znak: ROŚPP.6131.148.2014) wskazał, iż dokonane zostaną 

niezbędne prace, mające na celu pielęgnację drzew przy wyżej wskazanej ulicy.  W wykonaniu 

powyższego zobowiązania, w czerwcu 2014 roku, a następnie także w sierpniu  2014 roku, Gmina 

Celestynów (na podstawie zawartych umów: UUG/205/2014 i UUG/317/2014) dokonała pielęgnacji 

drzew rosnących w pasie drogowym ul. Dębowej w Celestynowie. W dniu 21 czerwca 2016 roku do 

Urzędu Gminy Celestynów wpłynęło pismo Pani Beaty Wojtasiak, z którego treści wynika, iż w dniu 

17 czerwca 2016 roku podczas silnego wiatru na jej posesji uległ zniszczeniu garaż blaszany, część 

elewacji oraz część ogrodzenia. W związku z powyższym zdarzeniem Skarżąca wniosła o wypłatę na 

jej rzecz od Gminy Celestynów kwoty 4.000 zł tytułem odszkodowania - zadośćuczynienia za starty 

poniesione w wyniku zaniedbania leżącego po stronie Władz Gminy Celestynów. Pismo Pani Beaty 

Wojtasiak przekazane zostało do rozpoznania Towarzystwu Ubezpieczeniowemu. O powyższym oraz 

o decyzji odmownej w zakresie dochodzonego roszczenia,  Skarżąca została niezwłocznie 

poinformowana. Udzielona odpowiedź nie zadowoliła zainteresowanej, która kolejnymi pismami 

ponownie wystąpiła o wypłatę odszkodowania. Na pisma Wójt Gminy Celestynów udzielał 
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niezwłocznych odpowiedzi. We wskazanym powyżej zakresie Komisja Rewizyjna przeprowadziła 

postępowanie wyjaśniające w oparciu o m. in. art. 7 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 

postępowania administracyjnego, zgodnie z którym w toku postępowania organy administracji 

publicznej stoją na straży praworządności, z urzędu lub na wniosek stron podejmują wszelkie 

czynności niezbędne do dokładnego wyjaśnienia stanu faktycznego oraz do załatwienia sprawy, mając 

na względnie interes społeczny i słuszny interes obywateli. Wskazane powyżej postępowanie 

wyjaśniające ujawniło, iż wskazane w skardze zarzuty nie znajdują swojego uzasadnienia w świetle 

zebranej w toku postępowania dokumentacji. Po ustaleniu wyżej opisanego stanu faktycznego 

Komisja Rewizyjna dokonała subsumcji przywoływanych w skardze faktów i przeanalizowała je pod 

kątem dokonywanych czynności przez Wójta Gminy Celestynów oraz obowiązujących w tym zakresie 

norm prawnych. Po przeprowadzeniu analizy materiału zebranego w postępowaniu wyjaśniającym, 

Komisja Rewizyjna stwierdziła, iż w jej ocenie działania Wójta Gminy Celestynów były zgodne z 

obowiązującymi przepisami prawa m. in. ustawą z dnia 11 września 2015 roku o działalności 

ubezpieczeniowej i reasekuracyjnej oraz ustawą z dnia 23 kwietnia 1963 r. Kodeks cywilny. Ponadto 

nie znajdującym oparcia w zgromadzonym materiale dowodnym są twierdzenia Skarżącej w zakresie 

braku dokonywania pielęgnacji drzew przy ul. Dębowej w Celestynowie bądź też niewłaściwej ich 

pielęgnacji, na co wskazują jednoznacznie zawarte przez Gminę Celestynów umowy oraz sporządzone 

protokoły odbioru. Jednocześnie zauważyć należy, iż w świetle zebranej dokumentacji, powstanie 

szkody po stronie Skarżącej nie było spowodowane zaniechaniem ze strony organu wykonawczego 

Gminy Celestynów, a wystąpieniem tzw. Siły Wyższej, a więc zdarzenia niezależnego od działań 

organu. Z treści skargi jednoznacznie wynika, iż Skarżąca nie jest zadowalana de facto z rezultatu 

załatwienia jej wniosku o wypłatę odszkodowania, jednak nie sposób dopatrzeć się po stronie Wójta 

Gminy Celestynów zaniechania odpowiednich działań, braku udzielenia odpowiedzi bądź braku 

zajęcia stanowiska w niniejszej sprawie. Komisja Rewizyjna w świetle przeprowadzonego 

postępowania wyjaśniającego uznała skargę za bezzasadną i wniosła do Rady Gminy Celestynów o 

uznanie skargi za bezzasadną. Mając powyższe na uwadze Rada Gminy Celestynów uznała skargę za 

bezzasadną. Niniejsza uchwała stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi w rozumieniu 

art. 237 § 3 w związku z art. 238 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego. Stosownie do treści art. 239 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 

postępowania administracyjnego, rada Gminy Celestynów informuje, że: "W przypadku gdy skarga, w 

wyniku jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na 

skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności  organ właściwy do jej 

rozpatrzenia  może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednia adnotacją w aktach 

sprawy - bez zawiadamiania skarżącego." 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że Towarzystwa Ubezpieczeniowe są od tego, aby chronić 

finansowo za szkody poniesione w trakcie czynników tzw. Siły Wyższej. Ona jest niespodziewana. 
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Skarżąca ma rację, że powinna otrzymać odszkodowanie. Ubezpieczenie powinno mieć w zasięgu 

ubezpieczenie całego drzewostanu przy drogach publicznych w Gminie. Problem wystąpił ze strony 

Towarzystwa Ubezpieczeniowego. Gdyby było ubezpieczenie z ramienia Towarzystwa 

Ubezpieczeniowego przedmiotowego drzewa nie było by tego problemu.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na Komisji Radni otrzymali wszystkie dokumenty w tym 

polisę ubezpieczeniową. Na szczęście Gmina Celestynów posiada polisę i ma ubezpieczone drogi a 

drzewa są elementem drogi. Sprawa jest rozpatrywana w zakresie odpowiedzialności Gminy z tego 

tytułu. Sytuacja działania siły wyższej w skutek działania zjawisk atmosferycznych może zajść i 

zachodzi od czasu do czasu. Wszystkie działania ze strony Gminy związane z pielęgnacją drzew 

zostały wykonane. Natomiast od przedmiotowego drzewa oderwał się zdrowy konar. Apel do 

mieszkańców, aby ubezpieczać budynki i odzyskać chociażby część odszkodowania. Natomiast każdej 

osobie, która się nie zgadza z decyzją Towarzystwa Ubezpieczeniowego przysługuje skarga, pozew do 

sądu cywilnego i dochodzenie swoich roszczeń.  

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że ubezpiecza się działkę z drzewami, ale jest tak zwane 

doubezpieczenie do ogólnej polisy (pkt inne), sytuacje nadzwyczajne w tym siła wyższa.  

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2., ppkt k) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zmiany dotyczą zmniejszeń w planie wydatków 

majątkowych, które wynikają z wygenerowania pewnych oszczędności po wykonaniu zadań 

inwestycyjnych. Są one szczegółowo wymienione w uzasadnieniu. Zmniejszenia w planie wydatków 

majątkowych wynikają z faktu, że kilku zadań niestety nie uda się w tym roku wykonać z przyczyn 

niezależnych od Gminy. Urząd składał wnioski o dofinansowanie zewnętrzne, przechodził pierwsze 

etapy pozytywnej weryfikacji. Jeśli chodzi o zadanie budowy placu zabaw w Zabieżkach i siłownie 

zewnętrzne to wniosek jeszcze nie został rozpatrzony. Jest planowane zwiększenie wydatków 

bieżących na naprawę przydomowych oczyszczalni ścieków i jest to kwota ponad 13.000,00 zł. Nadal 

borykamy się z przydomowymi oczyszczalniami ścieków, które były wykonane w poprzedniej 

kadencji. W stosunku do czterech instalacji trzeba wykonać działania naprawcze. Kolejna grupa zmian 

dotyczy zwiększenia wydatków bieżących na zakup iluminacji świątecznych. Następna grupa zmian 

dotyczy przesunięć w planie wydatków majątkowych w sołectwie Jatne. Przesunięcie jest na wniosek 
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zebrania wiejskiego i dotyczy jednego z przedsięwzięć funduszu sołeckiego i dotyczy wykonania 

monitoringu zewnętrznego budynku świetlicy wiejskiej. Kolejna zmiana jest wprowadzona na 

wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej. Jest planowane zwiększenie przychodów i kosztów o 

kwotę 37.000,00 zł.  w związku ze wzrostem przychodów z tytułu odprowadzania ścieków, opłaty 

abonamentowej, oraz przekroczenia ładunku zanieczyszczeń w ściekach jak również zmniejszenie 

planu przychodów i kosztów o kwotę 10.830,00 zł, w związku  ze zmniejszeniem planowanych 

przychodów z tytułu wywozu nieczystości stałych ujętych  w czynszu za czynsz. Deficyt ulega 

zmniejszeniu  o kwotę 906.760,08 zł. Autopoprawką   zwiększa się  dochody  o kwotę 55.807,00 zł z 

tytułu zwiększenia subwencji ogólnej na podstawie pisma z Ministerstwa Rozwoju i Finansów.                   

Z tej kwoty będzie sfinansowane zwiększenie środków na wynagrodzenia w placówkach oświatowych 

konkretnie w Szkole Podstawowej imienia batalionu ,,Zośka” w Celestynowie i Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Starej Wsi. Kolejna zmiana to zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 8.000,00 

zł  z przeznaczeniem na wykonanie rocznego przeglądu budynku hali sportowej                                   

w Celestynowie. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pozytywnie. 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że kwota 15.000,00 zł na zakup iluminacji świątecznych to jest 

pokaźna kwota. Zaproponował, aby tą kwotę przeznaczyć na wykonanie wigilii  dla najbiedniejszych. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że mieszkańcy otrzymują pomoc i nie jest ona jednorazowa, 

zwłaszcza w okresie świątecznym. Od kilku lat są organizowane Wigilie Środowiskowe dla 

mieszkańców dla osób samotnych, poturbowanych przez życie i chętnie mieszkańcy w takich 

spotkaniach biorą udział.  

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt l) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 

2017-2026. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że dostosowano kwoty prognozy na 2017 rok, z 

uwzględnieniem zmian wprowadzonych zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady 

Gminy, zwiększono dochody o zmniejszenie przychodów budżetu o kwotę 906.760,00 zł ogółem o 

kwotę 203.534,22 zł, zmniejszono wydatki ogółem o kwotę 703.225,78 zł, dokonano zmian w 
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rozchodach budżetu w latach 2018-2026 z tytułu spłat rat kapitałowych kredytów i pożyczek oraz 

wykup papierów wartościowych. Dokonane zmiany w poz. „Dochody ogółem”, „Dochody bieżące”  

„Wydatki ogółem” oraz pozycji „Wydatki bieżące” „Wydatki majątkowe” w latach 2018-2026 są 

wynikiem rozliczeń budżetu w celu jego zbilansowania i dostosowania kwot wydatków do zmian 

wprowadzonych w planie rozchodów budżetu oraz w planie przedsięwzięć wieloletnich.”. 

 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pozytywnie. 

 

Radna Agnieszka Wojtaś przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie  

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 3. 

Radny Marcin Wawer zapytał odnośnie toczącego się postępowania o ochronę dóbr osobistych. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie może powiedzieć nic ponad to co jest w sprawozdaniu.  

 

Mecenas Tomasz Dąbrowski powiedział, że sprawa jest świeża. Dopiero Urząd otrzymał pozew. 

Została złożona odpowiedź na pozew.  

 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał kiedy będzie oddane boisko przy Szkole Podstawowej w Starej 

Wsi. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeszcze nie zostało odebrane boisko. Natomiast prace 

związane z budową boiska zostały zakończone. 

 

Radny Piotr Stelmach poprosił o rozwinięcie tematu aktualizacji kosztorysu ,,Zagospodarowania 

centrum Celestynowa”. Zapytał czy umowa na wykonanie przebudowy ulicy Prusa została zawarta.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że ze względu na warunki pogodowe Urząd nie zdecyduje się 

zawrzeć umowy z wykonawcą. Przebudowa zostanie zaplanowana na przyszły rok. Aktualizacja 

kosztorysu ma związek z przygotowaniem wniosku o dofinansowanie unijne.  
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Ad. pkt 4. 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że dwa tygodnie temu zgłaszał do Referatu Inwestycji 

przewalenie słupa telekomunikacyjnego, który zagraża bezpieczeństwu. Sprawa została przekierowana 

do Gospodarki Komunalnej. Poprosił o interwencję w tej sprawie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że sprawa jeśli chodzi o słup telekomunikacyjny powinna być 

złożona bezpośrednio do Orange. Apelował do radnych, aby kierować wnioski bezpośrednio do 

właścicieli urządzeń. 

 

Radny Wiesław Jagiełło  podziękował Wójtowi za szybkie działania podjęte przy przebudowie ul. 

Świerkowej. 

 

Radny Piotr Stelmach zapytał, czy wyjaśniła się sprawa modernizacji dworca PKP. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że oficjalnie nic do Urzędu nie wpłynęło. Były zapewnienia o 

konsultacjach społecznych jeśli chodzi o tą inwestycję. Urząd zwróci się na piśmie do PKP o 

informacje. 

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że planuje Sesję 19 grudnia 2018 roku wtorek  

o godzinie 16:30. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja opiniująca 

budżet na 2018 rok odbędzie się 4 grudnia.  

 

Sołtys Podbiela Marian Celiński  powiedział, że otrzymał informację od Dyrektora Transportu 

,,Świerk” , że od nowego roku nie ma dodatkowych usług z Podbiela do Celestynowa i odwrotnie. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nic mu na ten temat nie wiadomo.  

Skarbnik Agnieszka Kurek poprosiła, aby  radni formułowali wnioski o zmiany w budżecie na 

Komisji, aby można było udzielić rzetelnej odpowiedzi i zaproponować inne rozwiązanie. 

Radna Alina Kozera zapytała czy wiadomo już coś na temat wariantu modernizacji przejazdu PKP w 

Celestynowie. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że do PKP zostały przekazane trzy wersje lokalizacji 

przeprawy przez tory w Celestynowie i prośba o odniesienie się przez PKP do wariantów 

lokalizacyjnych oraz warianty koncepcyjne. PKP zaopiniowało pozytywnie wariant wiaduktowy.
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Natomiast Urząd czeka na dokończenie prac koncepcyjnych – część finansowa. List intencyjny został 

podpisany. Środki w projekcie budżetu na 2018 są zabezpieczone na projekt w wysokości             

300.000,00 zł. Oczywiście środki zostaną uruchomione w momencie gdy będzie pewność, że 

inwestycja zostanie ujęta w budżecie PKP. 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec podziękował radnym za udział w warsztatach budżetowych. 

Wójt Witold Kwiatkowski zaproponował, aby zapoznać się z  projektami patio. Koordynatorami 

,,Akcji Zima” są pracownicy Referatu Ochrony Środowiska.  

Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 26 października2017 roku został przyjęty. (12 głosów za). 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

                                                                                      Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

                                                                                                       Romuald Ziętala  

 

 

 

 

Sporządziła:  Katarzyna Świderska 


